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Zápis z2l. veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves,
konaného dne 15. června 2010 v l8 hod. v zasedací místnosti zelené budovy

ve dvoře úřadu městyse, náměstí Republitqy 107

Pfitomni: Ing.Jana Krutáková
František Bďdrian
Ing'Drahomír Vája
Božena Peterková
Ing.Alexandr Vališ
Ing.Pavel Zugar
Ing.Igor Antal
Mgr.Bohumila Peková
Mgr.Soňa Petrjánošová
Jaroslav Kučera
Jaroslav Glos

Ing.Zbpěk Parma
Jan Tuček
Mgr.Hana Grossmannová

Ing.Tomáš Bábík

Eliška Hřebačková

Jaroslav Glos
Ing.Igor Antal

Omluveni:

Neomluveni:

Zapisovatelka:

ověřovatelé:

Bod č.1 . Zahájení, program 2l.veřejného zasedání zastupitelstva městyse

21.veřejné zasedáni Zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves nbá]1l mistostaros[a Frarrtišek Baldrian
v 18.07 hod. a konstatova7, že zasďfurí bylo svoláno řádně a včas a způsobem v obci obvykt;im a v souladu
se zákonem o obcích. Pňtomno je 1l členů zastupitelsrva. Zasfupitelstvo je usnášení schopné.

Program 2l. veřejného zasedárrí:
I. Zahájeni
2. Projednání závěrečného účtu městyse za rok 2009
3. Rozpočtové opatření č.|/2aI0
4 . Inv entanzace majetku městyse
5. Převody majetku - prďej pozemků
6. Růzré
7. Připomínky členů zastupitelsrva městyse
8' Připomínky občanů
9. Závěr

Usnesení č.1/21120l.0
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo pro$:!m 2l.veřejného zasedárrí
Zasfupitelstva městyse Moravská Nová Ves.
hlasování: 1l pro 0 proti 0 se zdržel
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Usnesení č.2/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo "apisovatelku jednání Elišku
řIřebačkovou.
hlasov:íní: llpro Oprotí Osezdržel

Usnesení č.3/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schvalilo ověřovatele ápisu Jaroslava Glose
hlasovárrí: l0 pro 0 proti I se zÁrže|

Jaroslav Glos

Usnesení č.4/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele ápisu lng.Igor Antal
hlasovárrí: l0 pro 0 proti I se zlrže|

lng.Igor Antal

Usnesení č.5i21l20t0
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves bere rra v&omí zápis z 20. veřejného zasďání ZM.

Bod č.2 . Proiednání závěrečného účtu městvse za rok 2009

Zastupitelé ve svých materiálech obdrželi Zprávu neávislého auditora o v..ýsledku přezkourniní
hospodaření Městyse Moravslci Nová Ves za účeftí období roku 2009' které bylo provedeno v souladu se
zákonem č,.420lzoo4 Sb., o přezkoumání hospďaření územních samosprávných celků a dobrovolných
svazků obcí a bylo provedeno na ákladě smlouvy uzavřené dne |2.6.2008. Závěr Zpáw o výsledku
přezkoumání hospodďení zrrí: nebyly zjištěny chyby anedostatky. Riáka charakterizovanáv zákoně
č).420 Da04 Sb., nebyla identifi kována.

Usnesení č.ó/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves bere na vědomí zpravu auditora o přezkoumálrí hospodařeni
městyse zarok2009.

Zastupitelé ve svých materiáůech obdrželi Náwh ávěrečného účtu Městyse Moravslcá Nová Ves z'a rck 2009
sestavený ďe $ l7 zž*ona č.25012000 Sb.' o rozpďtovych praviďech uzemních ro4ročtů, ve nění
pozdějších předpisů.

Usnesení č.7/2112010
Po projedníní ávěrečného účtu městyse zarok 2009 Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvalilo
hospodaření městyse za rok 2009 bez Úh'ad.
hlasování: 10 pro 0 proti 1 se zdržel

J.Kučera

Bod č.3. Rozpočtové opatření č. lÍ20Ía

Zastrrpitelé ve sqých materiiílech obdrželi Návrh rozpočtového opatření č.|/z0rc i s důvodovou zprávou.
Na straně pňjmů je nawženo navýšení o l.7l4.900,- Kč a na straně qýdajů je nawženo nav'ýšení
o 1.714.900,- Kč, částka na splátky úvěru se nemění.

Usnesení č.8/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpďtové opatření č.|lz0lo s tírrr" že na straně príjmů
je původní rozpďet 22.765.200,- Kč naqýšen o l.714.900,- Kč a celkové přijmy po narýšení činí
24.480.l00,-Kčanastrarrěvýdajů jepůvodnírozpočet21.089.200,-Kčnaqýšeno 1.714.900,.Kčacelkové
qýdaje po navýšení čini 22.804.100,- Kč. Črt*a na sptátky úvěru ve \.ýši l.676.000'- Kč se nemění.
hlasování: l0 pro l proti 0 se zdržel

J.Kučera
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Bod č.4 - Inventarizace

Zprávu o inventarizaci majetku městyse přednesl Ing.Igor Antď.
Inventarizace majetku městyse zaúčetnt období 2009 proběhla v době od 2l ' I2.2oo9 do 5.l.20l0 amezi
termínem skutďně provedené inventury před ávěrkov1m datem a po ávěrkovém datu neproběhly žádné
pohyby majetku a ávazkb'
Celková výše dlouhodobého majetku městyse činí 2l3.897.620,44Kč.
Výše pohled:ávek čini 287 .757,23 Kč,
Yýše závazků činí 0,- Kč
Výše bankor,ních úvěru čiil2.775.9l9,- Kč.
Výše frnarrčních prostředků na bankovních účtech činí celkem 450.588,06 Kč.
Hlavní inventarizačrrí komise zhodnďla provedení inventarizace majetku' pohlediívek a závazkik
31.|2.2009 a konstatovala' že inventarizac,e 2009 byla provedena v souladu s pokynem.
Hodnocení majetku městyse je podrobně zpracováno v náwhu ávěrečného účtu městyse zarok2009,
kteý všichni členové zastupitelstva městyse obdrželi ve sých materiáJech.

Usnesení č.9l21l20l0
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves v'alo na vědomí qýsledky inventarizace majetku městyse zarok
2009.

Jaroslav Kučera - kdy dojde k opravě fotbalov'ých kabin na ulici Luční? kabiny mají vlhké zdivo a prasklý
věnec.
Ing.Igor Antal - opra\Y budou v rárnci reklamace

Ludvík Kalužík - prď nebyla provedena inventura majetku TJ? prď nebyli ásrrrpci TJ pňzváni
k inventarizaci? několiknít TJ ádďa o to, aby mohla v sokolovně provést inventarizaci majetku a na toto jí
nebylo odpovězeno.
Jaroslav Kučera - dodiíval jsem soupis majetku TJ k invenfuře a dosud mi nikdo neďpověděl.
Starostka - byla provedena inventarizace majetku městyse. Inventarizaci majetku TI |zspo domluvě se
správcem sokolovny provést kdykoliv. TJ nedodala soupis majetku, ale jednalo se o náwh nějaké smlour,y.

4q, 4),
N,X veřejnéň Zastupite|stva městyse Moravská Nová Ves by| schvá|en záměr na prodej
pozemků na 3 stavební místa - palc. č.33, parc. č.52111a parc. č.528.
Podmínkou prodeje byla cena za |m, v minimální Úši 300,- Kč. Další podmínky Pr^odeje nebyly stanoveny.
K pozemku parc.c.33 byly obdrženy 4 nabídky - |.a 450,-Kč/m,' 2. za380,-Kč/m2,3- a360,- Kč/mZ,
4. za3|0,-Kčlfiť.
První nabídka byla ze soutěže výazena, protože nebyla uvedena identifikace tohoto žadatele. Bylo zde
uvedeno pouze parc.číslo a telefonní číslo. Nebylo uvedeno ani jméno a ani bydliště' prostě nic, co by
identifikovalo bliže toho Žadatele. To byl důvod k vyřazení z této soutěže.

K pozemku č,.5z7lI byla obdržena 1 nabídka - za607,- Kč/m2.
K pozemku č.528 byla obdržena l nabídka - za607,- Kč/m2.

Usnesení č.10121/2010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo prďej pozemku parc.č.33 nabídce číslo 2'
tj. za 380'- Kč,lm"
hlasování: 8 pro 0 proti 3 se z&želi

J.Kučera, Ing.I.Antal, J.Glos

Usnesení č.t1l2112010
Zastupitelstvo měst-vse MoravskáNováVes schváliloprodej pozemku parc.č.527/I nabídce č.l"
tj. za607,- Kč/m,.

Bod č.5. Převod ietku - Drodei Dozemků
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hlasovárrí: l1 pro 0 proti 0 se zdržel
Usnesení č.1212112010
Zastupitelstvo měsryse Moravslcá Nová Ves schválilo prďej pozemku parc.č.528 nabídce č.1,
tj. za607,- Kč/m".
hlasování: llpro Oproti Osezdržel

žadost manželů osičkových z ul. Na Řean' 889, Moravská Nová Ves o odkoupení pozemků
parc.č. L065l27 o qýměře 2m,,parc.ě.Í065l42 o ýměře 32 m. a parc.č.1065/4l o qýměře 13 m,.
Uvedené pozemky navaz$inazadnt stranu gatáŽe, která je v jejich vlaseiďví. Celková {Íměra je 47 m2.
Rada městyse doporučuje schválit prďej za30o'-Kč,!m?.

Usnesení č.13/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvá,lilo prodej pozemků
parc.č.1065/27 oýměřeZmz,parc.č.1065/42 ovýměře 32rrť aparc.č.1065/4l ovýměře 13 m2
manželům osičkov'.im za cenu 300,- Kč/m,.
hlasování: l0 pro 0 proti I se zÁrže|

J.Kučera

Prodej budovy starého obecního úřadu čp.239
od prosince roku 2004 je budova prizdná a nevyrživaná, Za*lpitelstvo městyse schválilo zilrrtěr
rekonstrukce budovy s využitím na ordinace praktick.ých lékařů , knihovnu a infocentrum. Snahou bylo
souběžrě s vypracováváním projektové dokumentace získat dotace. Na zdravotní středisko za celých 6 let
nebylo možné seznat dotace a lékaři nakonec ustoupili od svého ávěru. Z tohoto důvodu se začď měnit
záměr využiti budovy spíše pro společenský ávot v obci' ubytování, cykloturistiky a agroturistika. Dotace
na týo účely jsou ale určeny podnikatelům v tďo sféře a ne obcím. V současné době je budova odpojena
od plynu, elektřiny a vďy a neprovádí se tam žÁdná údržba. Sklepy jsou zztapené ďky vysoké hladině
spodní vody. Rada doporučuje schválit záměr prďeje této budovy a stanovení podmínek prodeje.

Usnesení č.1412112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo zátněr prodeje budovy čp.239 a pověřilo radu městyse
vypracováním podmínek prodeje, které budou schváleny na příštím zased.,íní zastupitelstva městyse.
hlasování: 11 pro 0proti 0sezdržel

Prodej pozemků parc.č.1445,|446,I447,1448,1449
Jedná se o pozemky v zóně, která je určena jako smíšen4 tm. ž-e 1e tam umožněno podnikárrí s možrrostí
byďení.CharakŮer staveb k podnikaní by měl bý tichý a klidný.

Usnesení č.15/2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schviílilo zárrrěr prodeje pozemků parc.č.l445'|u6'|M7,1448
a 1449 a pověřilo radu měsýse vypracováním podmínek prďeje' které budou schváůeny a příštím zasedáni
zastupitelstva měsýse.

Bod č.6 - Různé

Sloučení MS a ZS Moravská Nová Ves
Rada městyse doporučuje zastupite|strnr městyse sloučení.
Zdůvodnění: Při současném stavu žÍiků (klesající počet žáků v ZŠ a naopak stoupající počet dětí v MŠ) se
stane škola jednim právním subjelrtem a finanční prostředky od stáfu, které se získávajína pďď áků,
rovněž tak pracovnilúvazky zaměstnanců obou škol, lze lépe využívat. Propojení obou subjelrtů povede k
lepší spolupráci a návantosti ve v'"ruce avzdě|ávacích programech. Dďšírn důvďern je ito, že účebrí v MŠ
odcháaí k3I.12.20|0 do důchodu.
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K.Klusková - prď tady není ředit€lka MŠ' když se jedná o akový ávažný krok?
starostka - s paní ředitelkou osobně o tomto kroku mluvila" ale prď se nedostavila na zasedánrí nevi

Ing.Igor Antal - zŠ bude zaměstnávat další účetní nebo tuto práci bude dělat současnrí účetní v ZŠ?
Jaká je ekonomická str.ánka pro obec při spojení těchto dvou subjektů?
Mgr. J.Hanáček - pokud bude od krajského ďadu stanoven limit na správní zamfuance pro MŠ, tak bude
pňjata ještě jedna účetrí. Jde taky oto, že tď'školka žáky Í1ú.azačtyři roky to nůže bý všechno jinak.
Pak bude nutno zase řešit personálni otazky'

Mgr.Bohumila Peková - se sloučením nesouhlasí' MŠ je v dnešní době na tak vysoké úrormi, že sloučením
se ZŠ by určitě došlo ke zborcení vybodovarrých hodnot. Myslj si' že ředitelka školy tady měla bý a říct
svůj názor. MS si vede i finančně velice dobře a sloučení se ZS by ji poškodilo.

Ing.Pavel Zugat - ekonomická stránka sloučení se bude ýkat hlavně rozdělení mzdoqých normativů
pro pedagogické i nepedagogické pracovníky. Na chod školy a školky sloučení nebude rnít vliv a tok peněz
z měsťyse nÍr provoz si bude skladat kaž'dý subjels sám.

Ludvík Kalužík - jak pokračuje plánovaná nová ýstavba za měšťankou,uzetlni plány a počet bytů? I toto je
jeďna z možností jak zvýšit příliv ob1watel do obce a zvyšit počď dětí' které nárn budou chodit do mistní
školy a školky-

Ing.Pavel Zugar - sloučením subjektů a ekonomické přínosy' co se ýká pedagogic\ých a nepedagogických
pracovníků v rámci tohoto sloučení, to je otazka, kt'erou jsme schopni vyřešit hned' ale v současné době řešit
demogra"fické otivky a otazku soukromých vlasÍríků a zastavitelných ploch je v rárnci zákona běh na
dloúou trať.

Jaroslav Kučera - vadí nárrq že ředitelka MŠ nebyla k tomuto jednárrí přizvánla. Ted je otivka zda-|1to
odsouhlasíme nyní nebo odlažime na přišti zastupitelstvo.

starostka - zlovu upozorňuje, že s řďitelkou MŠ býa ce1á kaazaprojednavana a ona nebylo proti sloučení.

Ing.Igor Antal - ředitel ZŠ je ve funkci teprve od prosince 2009 a ještě vlastrě neukázal, jestli je schopen
véstjeden subjekt a nevidí důvod, prď by měl dostat do správy hned další fungující subjekt'

Usnesení č.1ó12112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves neodsouhlasilo k 1 . 1 .201 l sloučeni Základní školy Moravská
Nová Ves a Mateřské školy Moravská Nová Ves v jeden právni subjekt.
hlasování: 7 pro 1 proti 3 se zdrželi

Mgr.B.Peková J.Glos'J. Kučera'Ing.I. Antal
(k platnému usnesení zastrrpitelstla obce, rozhodnutí nebo volbě je třeba souhlasu nadpoloviční většrny
všech členů zastupitelstva obce, nestanovl-|i zv|áštni právni přďpis jinak - $87, aik. 12812000 sb')

Zpríva Jaroslava Kučery z jednání vďné hromady akciové společnosti Vodovody a kanalizace
Hodonín

J.Kučera učinil dotaz na ředitele společnosti a spravní radu firmy Vodovďy a kanalizace Hodonin, a's',
zda jsou q'placeny a vyřízeny všechny věci a podklady s obcemi co se ýká pramenišť' Pan ředitel
odpověděl, že všechny věcijiž byly vyplaceny a vyřízeny.
J.Kuěera se ptá starostky rněstyse, kolik dostal městys za rekonstrukce prameniště č.8, za těch 5 sfurlní' které
jsou tam nové.
starostka - ZM schvalovalo smlouvu o rilzeni věcného břemene, která měla na částku 27.saa,- Kč' ale to
bylo na pozemky, kde se vede qýtlačné potrubí. Nové studny čekají na zaměření a nasledně bude uzavřena
dohoda.
Starostka poděkovala J'Kučerovi za přednesenou zpnivu.
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Zpráva Františka Ba|driana z iednání valné hromadv akciové společnosti Hantá|y Velké Pavlovice

Jednáni valné hromady se konalo 4.6.2010. Hospodaření společnosti je v zisku a zisk jde do rezervních
fondů. Žaane dividendy nebyly vypláceny.
Majetek a.s. je 126 mil.Kč.
Na jednání bylo obcím nabídnuto zpracování stavební suti. V obci bude v1tvořena skládka suti a ďe ceníku
bude probíhat drceni suti a vytřídění. Tento fináLnj produkt |ze prodat a nebo použit na zpetněni cest či jiné
opravy v obci.
Starostka poděkovala F.Baldrianovi za přednesenou zprávu.

DSo Cisli jihovychod je účelový svazek zřizeni za účelem vybudování sběrných dvoru a zlepšení podmínek
pro likvidaci a třídění domorního odpadu. V současné době je do provozu uvedeno pnrních 10 sběrných
dvoru - mezi nimi i Moravská Nová Ves. T1to sběmé dvory byly vybudovány z dotace z operačního
progfamu životního prostřďí' kdy se svazku podařila získat dotace na akci ve qýši 92,5yo z celkových
nakladů. V současné době jsou v běhu další 4 sběrné dvory v obcich naHustopečsku, které rovněž áskaly
dotaci ve výši 92,5tÁ z celkoých nákiadů a poslední obce' které se pňpralují k podaní ádostí o dotaci jsou
Velké Bílovice' Ladná, Kobylí a Tvrdonice. DSo zarnéstnitvit l účetní.

Zpráva starostkv městvse Ing.Janv Krutákové o činnosti Dobrovo|ného svazku obcí Region Podluží

Dne 15.6.2010 proběhla členská schůze DSo Regionu Podluží, kde byly všichni přítomní seznámeni s
hospodařením DSo zarok 2009. By.l dárn do oběhu nový propagační mateňál' ktery není jenom v češtině, ale
je vícejaz1'čný Dso zaměsÍrává l manažera a l asistentku.

Zpráva starostkv městvse Ine.Janv Krutákové o průHhu poYodní Y Moravské Nové Vsi

od 14'5.2010 byla r,yhlašena pohotovost' 17.5.2010 byl vyhlašen ll.stupeň povodňovó aktivity
a v pruběhu několika hodin lll.stupeň povodňové aktiviq, na řece Moravě a Kyjovce.
Z důvodu velkých přívalov1ch dešt'ů bylo nařízeno hejtmarrem JMK Brno upouštění voóy z řeky Moravy
do lužního lesa a byl r,yhlašen zákaz vshrpu do lesa. Další přívďové deště zasáhly lokďitu u Myslivny, došlo
k zatopení restaurace Myslivna a vinných sklepů. Tďo lokalita b1.la přívďoqi,rni dešti zasažetla celkem 4x.
Problém u Myslivny je v zanesených a rozoraných suchých poldrech. Dďší problém je ve stavbě
Autobazaru, ktery je navýšen oproti terénu téměř o metr a tím je vývořena hráz, která svádí vodu k lokalitě
Myslivna. Je nutro v}pracovat protipovodňové projekty a lokality ošetřit.

Ludvík Kďužík - bylo by potřeba vyčistit svodnici i u čistírny odpadních vod u Kyjovky. Je už zanesená
a hr ozi zatop eni Zelnic.

Usnesení č.17l2112010
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves odsouhlasilo zpracování protipovodňorých projektu v lokalitě
u Myslivny a v lokalitě v Zelničkách.
hlasovárrí: 11 pro 0 proti 0 se zdržel

Bytová zóna u měšťanky

starostka - zatím jsou jenom 2 smlouv-v k podpisu a vy.kupu pozemků. Cena je 50'- Kč/m2.

Zpráva Ing.Igora Antala o kontrole sportovního klubu Klokan Moravská Nová Ves

Dne 5.5.2010 provedl finanční qióor kontrolu účetnictví SK Klokaq kam byl přiz:réni Jaroslav Kučera,
předseda kontrolního lyboru. Byla provedena kontrola dotace na rok 2a09 ve vyši 165.000,- Kč, kterou
SK Klokan obdržel od Městyse Moravská Nová Ves. Závěr z:tě|, že všechny finanční prostředky byly
v1'rraloženy v souladu se smlouvou o posk1tnuti dotace. Nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky.
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Jaroslav Kučera - připomínka b-vla k vyučtová'rrí a proplácení těloqÍchovných hodin Mgr. Jiřiho Komínka.
Dotace by měla jít na sportovni náčiní, dresy a pďobný materiál a ne že se z dotace bude financovat
plat trenéra. Finanční vybor a Jaroslav Kučera nawhuje, aby se v podmínkách příštího poskytování dotací
stanovilo, že bude čerpána pouze na materiální potřeby Žadatele aŽe se z ní nebude platit trenér.
starostka - bude potřeba upravit směrnici, kde bude přesně stanoveno čerpani dotace.

Bod č.7 . Při ln členů zastuoitelstva

Jaroslav Kučera - prď byla propuštěna Blanka Kalabisová , vedoucí domu s pečovatelskou službou?
starostka - dlouhodobě nesplňovďa předpoklady k výkonu funkce, ze strany klientu byly připomínky k jeji
činnosti a rovněž ze strany vedení městyse a dalším důvodem bylo to, že nebyla schopna říďt motorové
vozidlo, což pro qýkon teto funkce.je potřeba aje nezbytně nutné.
Na toto místo jsou 3 uchazeči a rozhodnutí o přijetí je zatim v jednání.

Bod č.8 . Připomínky občanů

Ludvík Ka|užík . městys chce vykupovat pozemky na hřbitově. občanům rozesilá smlouvy" které se ale lišj
odsouhlasenou cenou zastupitelstvem. Cenu, kterou odsouhlasi|o zastupitelsrvo měsýse ' ve ýši 35,-Kčlm,,
ale tato smlouva neakceptuje. Na smlouvě je cena vyšší a jer|na se pry o úřední ďhad. Tak jak je to teda
doopravdy s výkupem pozemků? Budu trvat na úředním odhadu a pokud na to zastupitelstvo nepřistoupí, tak
já odstoupím od smlouvy
starostka . pň sepisovárrí smlouvy došlo k pochybení a původní cena 35,- Kč zam. byla navýšena omylem
o DPH. Samoďejmě platí cena, kterou odsouhlasilo zastupitelstvo měsýse a to je 35,-Kě/mz .
Ludvík Kalužík . takže úředni odhad a je v něm chyba a starostka to pďepsala?
Jan Maděňč - jak je to s tím DPH na té smlouvě?
starostka - bohužel právnička udělala chybu a k ceně odsouhlasené zastupitelstvem městyse pňpďetla DPH,
které tam nepatň
Ing.Drahomír Yája - bohužel došlo k tomu, že právník udělal chybu a starostka udělďa chybu' že to
podepsala. To jsou věci, které tď' nevt'ešíme a je nutno znovu jednat.

Ing.Radek Vaněk - jak to vypada s výkupem pozemků za měšt'ankou? jak je to daleko a kdy budou
k prodej i občanům-stavebníkům?
starostka - v současné době nedokážu odpovědět, kdy budou $to pozemky k prodeji stavebníkům .
výkup pozemků má na starosti tajemnice městyse.
Ing.Radek Vaněk - v obci nejsou ádné mimosilniční komunikace, kde by děti mohly sportovat. Cyklostezky
co vedou lužním lesem pod Moravskou Novou Vsí jsou v takovém stavu, že se tam pomalu na jiném než
terénním kole nedá dostat. Proč Region Podluží neřeši takovou situaci? Postavila se rozhledna a jinak nežpo
silnici se k ní nedá dostat.Nebo do Mikulčic se ďá slušně jet jenom po statni silnici a kolem drahy už to není
možné. Region Podluži pořád vydavá jenom letáky a takové projekty jsou ji cizi. Nawhuje vytvoňt spolek se
sousedními obcemi za účelem vybudování cyklostezek.
I3g.Pavel Zugar - Městys Moravská Nová Ves několikrát nawhoval změny v plánech Regionu Poďuá, ale
vůle ostatních členů regionu není stejná jako naše.
Zlatuše Maděřičová - peníze na cyklostezky nejsou v dotačních plánech pro obce' ďe pro sdružení
Ludúk Kalužík - v jakém stadiu je stavba cyklostezky v Moravské Nové Vsi? Jak se to bude financovat?
starostka - cyklostezkaje rozdělegado 3 etap - 1. častje od Supermarketu po nárněstí Republiky,2. částje
přes nárněstí Republiky po most CD a 3. čás je od mostu CD směrem k jezerum. Je hotoqý projekt, městys
má stavební povolení. Žadosto dotace byla podárra na l.část a dnes už se rozhoduje o l1ýši dotace ze stiítního
fondu, která by měla činit 65-80%. Na projekt navazuje síť bezbarieroqých chodníků.

Jaroslav Nešpor - mií připomínku, že žádosti a připomínky občanů nejsou včas vyňzoválry. Soupis všech
sqých připominek a stížností dodá pisemně na podatelnu úřadu městyse.

Ing.Radek Vaněk - silnice u sokolovny je v dezolátním stavu.
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Jaroslav Kučera - je nrrtno dodržovt ótďďně tecbnol€ic&é posapy pň qravě pň*ryů.

Bod 9. . Závěr

Tajemnice Bc.Jana Jamrlikoví seaámi|a přÍtormé s ffi*ými urcenÍmi. Smosftaměst5se Ing.Jana
Krutáková poděkovďa všem přítomným za účast. 2l.vďejné zasedrárrí zasfu@lstlra měst5ne Moravslcrí
Nová Ves bylo ukončeno ve 20.25 hď.

v Moravské Nové Vsi dne t8.6.20I0

František BaldÍian
místostarosta městyse

ověřovatelé zípisu:

Jaroslav Glos

Ing.Igor Antal

Zapisovatelka:

Eliška řIřebačkova


